

Community Meeting

Thursday, August 22nd, 6:30pm-8:00pm
Sunset Recreation Center, 2201 Lawton St.

Department Staff will present the findings of the Sunset Survey, including the survey process, eligible historic resources that were identified and the effects of owning a surveyed property.

Questions?

The Planning Department welcomes your input regarding the survey results, including factual corrections and any questions you may have. Please attend the upcoming events, or contact Preservation Planner Mary Brown by email at Mary.Brown@sfgov.org or by phone at 415-575-9074.

For a Chinese-speaking staff member, please contact Cathy Thai at Cathy.Thai@sfgov.org or by phone at 415-558-6476.



歷史保存委員會聽證會

9月18日, 星期三, 中午12:30

三藩市市政廳 (City Hall),

1 Dr. Carlton B. Goodlett Place

4樓聽證室, 400室

規劃局工作人員將給歷史保存委員會介紹調查結果, 並將聽取公眾意見以及確定調查結果的正確性。(請提前一星期確定議程。)

有問題?

規劃局歡迎你對調查結果提出意見, 包括實際性的更正和你可能有的任何問題。請參加將要舉行的活動, 或通過電郵至 Mary.Brown@sfgov.org, 或致電 415-575-9074 聯繫保存規劃員 Mary Brown。

如需講中文的工作人員, 請通過電郵至 Cathy.Thai@sfgov.org 或致電 415-558-6476 聯繫 Cathy Thai。

This notice is to inform you of upcoming events regarding the Planning Department's recently completed Sunset District Historic Resources Survey.

Survey materials, including information for houses constructed from 1925-1950, are available for public review at the Planning Department and on the Department's webpage.

For information regarding the survey results please see the Sunset Survey Map and FAQs posted on the website at:

<http://sunsetsurvey.sfplanning.org>

這個通知是告知你有關規劃局最近完成的日落區歷史資源調查而即將舉行的活動。

調查資料，包括1925至1950年期間建造的房屋，在規劃局和規劃局網頁上都可供公眾瀏覽。

如需有關調查結果的資訊，請參閱日落區調查圖和公佈在以下網站的常見問答：

<http://sunsetsurvey.sfplanning.org>

**SAN FRANCISCO
PLANNING DEPARTMENT**
1650 MISSION ST., SUITE 400
SAN FRANCISCO, CA 94103

MAILING LABEL HERE

NOTICE TO PROPERTY OWNERS
sunset district survey results + events

